
Senaste	  nytt	  om	  fiber	  i	  Sundsjöområdet	  (2012-‐08-‐19)	  

Söndagen	  den	  19	  augusti	  genomfördes	  det	  ”första	  offentliga	  fibermötet”	  i	  Sundsjöområdet	  (se	  
berörda	  byar	  längre	  ned	  i	  texten).	  	  

För	  inbjudan	  stod	  Sundsjö	  Sockenstämma,	  som	  med	  hjälp	  av,	  tidigare	  utsedda,	  byombud	  lappat	  
samtliga	  brevlådor	  i	  området.	  Uppslutningen	  måste	  betraktas	  som	  mycket	  god	  då	  ca	  75	  personer	  
hade	  infunnit	  sig	  i	  Fanbyns	  Bygdegård.	  

För	  en	  fullödig	  information	  om	  bakgrund	  och	  nuläge	  stod	  fiberlotsen	  Per	  Sundin	  och	  Birger	  Mangs	  
som	  också	  svarade	  på	  de	  närvarandes	  frågor.	  	  

Konkret	  resultat	  av	  mötet?	  	  

1. Arbetet	  skall	  fortsätta	  för	  att	  ersätta	  Telias	  kopparnät,	  (som	  beräknas	  vara	  nedmonterat	  
inom	  10	  år)	  med	  ett	  fibernät	  för	  bättre	  och	  billigare	  kommunikationer	  inom	  tele,	  data	  och	  
TV-‐området.	  

2. Den	  vilande	  ekonomiska	  föreningen	  Sundsjö	  i	  Samverkan	  ombildas	  med	  syfte	  att	  driva	  
frågan	  om	  fiberutbyggnad	  vidare	  

3. De	  olika	  byarna	  i	  området	  (Hosjö-‐Lövsta,	  Samsta-‐Marsätt-‐Fanbyn,	  Tavnäs-‐	  Gålön,	  Sörviken-‐
Landsom-‐Bergvik,	  Fjällsta-‐Torsäng-‐Dalhemsviken)	  norminerar	  kandidater	  till	  styrelsen	  under	  
veckan	  (v34)	  och	  meddelar	  ordföranden	  i	  den	  ek.	  föreningen,	  Per-‐Olov	  Olsson	  (tel.	  30419	  
eller	  070-‐600	  72	  19)	  för	  den	  kommande	  ombildningen	  av	  den	  ekonomiska	  föreningen.	  

4. Information	  om	  det	  fortsatta	  arbetet	  kommer	  fortsättningsvis	  att	  finnas	  på	  
www.sundsjohembygd.se	  	  

	  

	  

	  	  


